
Fra: arild@aasegarden.no 
Sendt: torsdag 12. mars 2020 07.44 
Til: Marte Hagen Eriksrud 
Kopi: 'kjersti isdal' 
Emne: E39 Hagelsundet -Eikefettunellen 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei Marte 
 
Vi har ein del spørsmål til kommunen etter presentasjon av E39 Hagelsundet-Eikefettunellen i går på 
Kommunehuset Frekhaug. 
I går var det berre politikarane som fekk stille spørsmål medan grunneigarar fra Isdal og Åse sitter 
igjen med mange spørsmål til endringer og løsniner som er skissert. 
  
Vi ser at politikarane har mykje å sette seg inn i og vi hører kva dei også ynskjer, men mykje av 
prosessen er vanskeleg å forstå. Vi ser heilt klart at arbeidet dei neste månadane er der vi skal få 
politikarane til å forstå kva innholdet er, i valga dei skal stemme over.  
  
Kjersti Isdal og eg ynskjer derfor eit møte med dykk snarast. For å kunne få svar på spørsmål til det 
som vart presentert i går.  
  
Ynskjer tilbakemelding snarast på når vi kan møte deg. 
  
Mvh 
Kjersti Isdal  
Arild Aase 
 


